

# Blu -Lite

Powerful clinging formula – less scrubbing



## About this product

An all-in-one viscous cleaner, disinfectant descaler and deodorizer. An acid replacement cleaner that offers optimal performance while requiring less scrubbing. It's clinging formula works harder on vertical surfaces and works quickly to dissolve scale, hard water deposits, rust, salt deposits. Deodorizes and disinfects surfaces while leaving a clean fresh scent. Ideal for toilets, urinals, sinks, bathtubs, faucets, chrome, stainless steel, showers, ceramic, etc. A complete solution for washroom maintenance.

### DIN: 02278871

- Clings on surfaces, allowing for longer contact time
- Does not contain bleach/phosphates and is non-abrasive
- Breaks-down proteins and stains that are common to restroom environments
- Disinfects while it cleans
- Safe for most hard surfaces
- Cleans while eliminating offensive restroom odours
- Improves restroom surface cleaning process
- Pleasant clean fresh scent
- Ready-to-use – no mixing required
- Will not harm plumbing or septic tank systems



## Dilution rates:

Toilet Bowl, Urinal	4 oz
Other Surfaces	1:40

## Why clinging products are better

Clinging cleaners are thick and viscous to grip easily to vertical surfaces such as the sides of the toilet bowl and urinal. This will allow the scale and soap scum to interact longer with the active ingredient of the cleaner, facilitating scum removal and therefore reducing labour.



## Code:

53747 (1 L)  
53749 (5 L)



# Blu-Lite

Formule adhérente puissante – moins de frottage



## À propos du produit

Un nettoyant visqueux tout-en-un, détartrant désinfectant et désodorisant. Un nettoyant acide qui offre une performance optimale tout en nécessitant moins de frottage. Sa formule adhérente travaille plus fort sur les surfaces verticales et agit rapidement pour dissoudre le tartre, les dépôts d'eau dure, la rouille et les dépôts de sel. Désodorise et désinfecte les surfaces tout en laissant un parfum frais et propre. Idéal pour les toilettes, les urinoirs, les évier, les bains, les robinets, le chrome, l'acier inoxydable, les douches, la céramique, etc. Une solution complète pour l'entretien des toilettes.

**DIN : 02278871**

- S'agrippe aux surfaces, ce qui prolonge le temps de contact
- Ne contient pas d'agent de blanchiment/phosphates et est non abrasif
- Détruit les protéines et les taches communes aux toilettes
- Désinfecte tout en nettoyant
- Sécuritaire pour la plupart des surfaces dures
- Nettoie en éliminant les odeurs de salles de toilettes offensives
- Améliore le processus de nettoyage des surfaces de salles de toilettes
- Parfum frais et agréable
- Prêt à l'emploi – aucun mélange requis
- Ne nuira pas aux systèmes de plomberie ou de fosse septique



## Taux de dilution :

Cuvette, urinoir	4 oz
Autres surfaces	1:40

## Pourquoi les produits adhérents sont meilleurs

Les nettoyants adhérents sont épais et visqueux pour s'attacher facilement aux surfaces verticales telles que les côtés de la cuvette et de l'urinoir. Ceci permettra à la calamine et aux résidus de savon d'interagir plus longtemps avec l'ingrédient actif du nettoyant, ce qui facilitera l'élimination de l'écume et réduira le travail.



## Codes :

53747 (1 l)  
53749 (5 l)

